
ZÁPIS Z NÁHRADNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE BYTOVÉHO DRUŽSTVA AVION OLOMOUC 

  

Datum konání:  12. 7. 2018 v 17:00 hod. v kanceláři BD Avion  

Přítomni zastupitelé:  Jiří Padevět, Blanka Lasovská, Andrea Janečková 

Přítomni kontrolní komise:  Ing. Vladimír Hobza, Mgr. Marek Čepa, Renata Ryšánková 

Účast členů: ze 83 přijatých členů BD bylo přítomno 33 členů, náhradní schůze je 

usnášeníschopná.  

 

PROGRAM SCHŮZE 

   
1. VOLBA ZAPISOVATELE – navržena: Lasovská                                                           

Hlasování - pro návrh:  přítomných členů 33, proti: 0, zdrželi se: 0                      

VOLEBNÍ A MANDÁTOVÁ KOMISE – navrženi:  Mgr. Marek Čepa, Renata 

Ryšánková, Ing. Vladimír Hobza. Jiný návrh od přítomných členů nebyl podán.                                                                           

Hlasování – pro návrh: 33 členů, proti: 0, zdrželi se: 0                                                         

 

2.  ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ PROGRAMU ČLENSKÉ SCHŮZE                           

     Pro návrh:  33 přítomných členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů.                        

 

3.  ZPRÁVA O ČINNOSTI PŘEDSTAVENSTVA – přednesena paní Lasovskou na schůzi  

dne 20. 6. 2018 

- viz příloha č.1  

- www.bdavion.cz 

     4.  ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ BD AVION – předneseno Ing. Hobzou 

- viz.příloha č.2 

- www.bdavion.cz 

     5. SCHVÁLENÍ ŘÁDNÉ ÚČETNÍ UZÁVĚRKY 

         Hlasování  - pro: 32 přítomných členů, proti: 1 člen, zdržel se: 0 členů účetní 

uzávěrka za rok 2017 byla schválena 

http://www.bdavion.cz/
http://www.bdavion.cz/


   6. DISKUZE 

Stížnost na hluk v bytě pana Nováka v 10. patře po 22.hod 

Proč často nesvítí světlo v malém výtahu – nutná výměna modulu  

Proč svítí světla na chodbě – vada pohybového čidla, často se kazí 

Tiché zvonění v bytě – osloví se firma Polách s dotazem 

Dotaz na dědické řízení v případě úmrtí majitele družstevního podílu 

Možnost převést družstevní podíl na jinou osobu 

Nefunkční vzduchotechnika problém je v jednotlivých bytech, které mají vlastní 

ventilátory největší problém v bytě p. Habicha 

Návrh na rekonstrukci výtahů 

Bude nutná výměna stupaček v technickém podlaží 

Bouchají dveře v chodbičkách – budou se znovu seřizovat 

Dotaz na anténu - možnosti řešení konzultovat s p. Šromem – mob.: 607 731 311  

Pan Janeček rezignoval na funkci správce  -  představen p. Lasovský od 1.8.2018  

 

V 17:50 hod. byla náhradní členská schůze panem předsedou Padevětem ukončena. 

V Olomouci dne  12. 7. 2018 

 

 

……………………………………………………………………………………. 

Jiří Padevět, předseda BD Avion Olomouc 

 

 

……………………………………………………………………………….…… 

Blanka Lasovská, místopředsedkyně BD Avion Olomouc 



 

…………………………………………………………………………………… 

Blanka Lasovská, zapisovatelka 

 

Přílohy:  

- prezenční listina 

- příloha č.1 

- příloha č.2  

 


